

ستاندر تشارترد
شروط وأحكام خطة الدفع السهلة وخطة
التقسيم المبسطة
Standard Chartered
Easy Payment Plan and Easy Instalment Plan
Terms and Conditions

Easy Payment Plan and Easy Instalment Plan Terms and Conditions

- Easy Instalment Plan ("EIP") or Easy Payment Plans ("EPP") programmes are offered by the Bank at fixed rates and offered at 0% interest rate as additional services on your credit card(s).
- EIP and EPP plans are offered with "Participating Merchants" and are updated from time to time. The current list of "Participating Merchants" is available on Credit Card Offers – Standard Chartered Bahrain (sc.com).
- The terms and conditions of each "Participating Merchant" will vary depending on the merchant's line of business and must be viewed in conjunction with these EPP terms and conditions. You are solely responsible for complying with any terms and conditions issued by a Participating Merchant. All offers are made available on a best effort basis and at the sole discretion of the Bank. The Bank makes no warranties and assumes no liability or responsibility with respect to the products and services provided by Participating Merchants.
- The available tenor to convert transactions into EIP or EPP are 3 or 6 months.
- Credit cardholders can place a request to convert the transaction by contacting us at one of our branches or by using phone banking services. The processing time for your transaction will take approximately 2 to a maximum of 5 working days.
- The amount equivalent to the EPP will be blocked on your credit card. For every monthly instalment paid, the equivalent amount will be automatically released to the credit card available amount.
- Final approval of the EIP and EPP will be determined by the Bank in its absolute discretion and is subject to the Bank's credit and risk processing criteria.
- No rewards points will be earned upon the transaction being converted into 0% EIP or EPP. Points earned on retail transactions have no bearing on 0% EIP or EPP
- All other outstanding amounts on your credit card shall continue to accrue interest at the prevailing interest rate.
- The Bank may, in its sole and absolute discretion and without notice, withdraw or revise the EIP or the EPP programmes. This will have no impact on your existing plan.
- The EPP and EIP will be made available at the sole and absolute discretion of the Bank to selected credit card customers.
- These terms and conditions should be read in conjunction with the Credit Card Terms and Conditions and the Bank's Client Terms.
- The EPP and EIP offers are governed by the applicable laws of the Kingdom of Bahrain. The Courts of the Kingdom of Bahrain shall have jurisdiction to settle any disputes arising therefrom.

شروط وأحكام خطة الدفع السهلة وخطة التقسيم المبسطة

- يقدم البنك برامج خطة التقسيط الميسرة ("EIP") أو خطة الدفع السهلة ("EPP") بمعدلات فائدة ثابتة وبسعر فائدة صفر، كخدمات إضافية على بطاقتك/بطاقتك الائتمانية.
- يتم تقديم خطة التقسيط الميسرة ("EIP") وخطة الدفع السهلة ("EPP") مع "التجار المشاركين" ويتم تحديثها من وقت لآخر. وتتوافر القائمة الحالية لـ "التجار المشاركين" في الموقع الإلكتروني ضمن عروض بطاقات الائتمان - بنك ستاندر تشارترد البحرين (sc.com).
- تختلف الشروط والأحكام الخاصة بكل "تاجر مشارك" وفقاً لنوع عمل التاجر ويتعين عليك الاطلاع عليها بالإضافة إلى شروط وأحكام خطة الدفع الميسرة هذه. أنت وحدك المسؤول عن الالتزام بأي شروط وأحكام صادرة عن التاجر المشارك. يتم توفير جميع العروض على أساس بذل أفضل الجهود ووفقاً لمحض تقدير البنك وحده. لا يقدم البنك أية ضمانات ولا يتحمل أي التزام أو مسؤولية تجاه المنتجات والخدمات التي يقدمها التاجر المشارك.
- المدة المتاحة لتحويل المعاملات إلى خطة التقسيط الميسرة ("EIP") أو خطة الدفع السهلة ("EPP") هي 3 أو 6 أشهر.
- يمكن لحاملي بطاقات الائتمان تقديم طلب لتحويل المعاملة عبر الاتصال بنا في أحد فروعنا أو باستخدام الخدمات المصرفية عبر الهاتف. سيستغرق وقت معالجة معاملتك ما يقرب من يومين إلى 5 أيام عمل كحد أقصى.
- سيتم حجز المبلغ المعادل لبرنامج الدفع الميسر (EPP) على بطاقتك الائتمانية، ومقابل كل قسط شهري يتم دفعه، سيتم تحويل المبلغ المعادل تلقائياً إلى المبلغ المتوفر في بطاقة الائتمان.
- يتم تحديد الموافقة النهائية على خطة التقسيط الميسرة ("EIP") أو خطة الدفع السهلة ("EPP") من قبل البنك وفقاً لتقديره المطلق وتخضع لمعايير معالجة الائتمان والمخاطر الخاصة بالبنك.
- لن يتم ربح أي نقاط مكافآت عند تحويل المعاملة إلى خطة التقسيط الميسرة ("EIP") أو خطة الدفع السهلة ("EPP"). النقاط المكتسبة من معاملات التجزئة لن يكون لها أي تأثير على خطة التقسيط الميسرة ("EIP") أو خطة الدفع السهلة ("EPP").
- جميع المبالغ الأخرى المستحقة على بطاقتك الائتمانية ستتواصل في تراكم الفائدة عليها بمعدل الفائدة السائد.
- يجوز للبنك، وفقاً لمحض تقديره المطلق ودون سابق إنذار، سحب أو مراجعة خطة التقسيط الميسرة ("EIP") أو خطة الدفع السهلة ("EPP")، ولن يكون لهذا أي تأثير على خطتك الحالية.
- يتم توفير خطة التقسيط الميسرة ("EIP") أو خطة الدفع السهلة ("EPP") وفقاً لمحض تقدير البنك المطلق لعملاء بطاقات الائتمان المختارين.
- ينبغي قراءة هذه الشروط والأحكام بالتزامن مع شروط وأحكام بطاقة الائتمان وشروط عملاء البنك.
- تخضع خطط التقسيط الميسرة ("EIP") وخطة الدفع السهلة ("EPP") للقوانين المعمول بها في مملكة البحرين، وتختص محاكم مملكة البحرين بالفصل في أية نزاعات قد تنشأ عنها.